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چرارجاییازابرقدرتهانمیترسید؟
من فیلمی که دیشب از مرحوم رجایی گذاشته بودند و منزلش را نشان می دادند 

دیدم]...[ وقتی بنا شد که یک نفر رئیس جمهور شده یا یک نفر نخست وزیر است، 

آقا منزلش آنطوری اســت و وضع عادی اش این طوری اســت، این دیگر نمی شــود 

که از یک قدرت بزرگی بترســد. برای چه بترســد؟ این را که از او نمی گیرند. آن باید 

بترســد که می خواهد چپاول کند و می خواهد یک حکومت کذایی بکند، آن باید 

بترســد. اما رجایــی - خدا رحمتش کند - و امثال اینهــا و باهنر و اینهایی که ما از 

دســت دادیم، که این طور نبودند که زندگیشان جوری باشد که مبادا یک وقتی از 

دســت ما برود؛ خاضع بشــوند پیش دیگران و برای اینکه زندگی را بیشترش بکنند 

زورگویی کنند به مردم.
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سرهنگمعماریمطرحکرد
روایتی از تشکیل یگان ویژه نیروی دریایی سپاه

در جزیره ای بی آب و علف
سرهنگمعماریبابیاناینکهنیروهایمقاومتدرجزیره
»فارور«آموزشکاربــردیمیدیدند،گفت:تأمینامنیت
کشــتیهایایرانیدرخلیجعدنهمچنانبرقراراستو
الآنتیمهایعملیاتیمادرپوششگاردامنیتیدرخطوط

کشتیرانیهندوشرقآفریقاحضوردارند.
سرهنگ اصغر معماری فرمانده جدید یگان ویژه نیروی دریایی 
سپاه طی گفت وگویی با فارس به تاریخچه تشکیل این یگان پرداخت 
و با بیان اینکه در سال 87 ابلاغ شد که »یگان ویژه« باید تشکیل 
شــود و به همراه سردار ناظری مســئولیت راه اندازی این یگان را 
داشــتیم، گفت: با حمایت های فرمانده وقت نیرو، سردار صفاری و 
جانشینش سردار فدوی این مجموعه راه  اندازی و قرار شد در یکی 
از جزیره ها مستقر شویم که نهایتا به جزیره »فارور« آمدیم و مرکز 

کار یگان ویژه دریایی سپاه تعیین شد.
فرمانده جدیــد یگان ویژه نیروی دریایی ســپاه تصریح کرد: 
زمانی که ما به فارور آمدیم مخروبه ای بود با شرایط سخت اما حاج 
محمد آن را پذیرفت. حدود 6 ماه از تشکیل یگان نگذشته بود که 
مســئولیت استقرار در جزیره را به ما دادند و ما شروع به ساخت و 
ســاز و آماده کردن جزیره کردیم. در حالی که هیچ کس آن اوایل 
فکر نمی کرد کســی بتواند در اینجا زندگی کند، اما روحیه حاجی 
)سردار ناظری( به گونه ای بود که اجازه نمی داد هیچ وقت گلایه ای 
باشد، به طوری که در این شرایط سخت، به ما مأموریت حضور در 

خلیج عدن ابلاغ شد.
معماری با بیان اینکه اوایل سال 87 دو کشتی ایرانی را به نام های 
ایــران جوان و دیانت در خلیج عدن دزدیده بودند که مســئولیت 
بازپس گیری و عملیات نظامی رهایی گروگان یا مذاکره را به ما داده 
بودند، تصریح کرد: طرح ما این بود که با عملیات نظامی کشتی را 
آزاد کنیم اما مسئولین وقت اجازه ندادند و گفتند که باید این کار 

با مذاکره انجام شود.
وی خاطرنشان کرد: بعد از آن بحث امنیت کشتی ها مطرح شد 
که هیچکس تجربه این کار را نداشــت. ابتدا مأموریت با ارتش بود 
که به هر دلیلی این کار صورت نگرفت و سپس به ما ابلاغ شد و ما 
برای این کار دو کشــتی را اعزام کردیم که یکی در ابتدا و دیگری 

در انتهای خلیج عدن مستقر شد.
فرمانده جدید یگان ویژه نیروی دریایی ســپاه ادامه داد: تأمین 
امنیت کشتی های ایرانی در خلیج عدن همچنان برقرار است و ما 
روش های دیگری را در دستور کار داریم. الان تیم های عملیاتی ما 
در پوشــش گارد امنیتی در خطوط کشتیرانی هند و شرق آفریقا 
حضور دارند و هیچ کشــتی بدون گارد امنیتی به دریا نمی رود و 

خودشان این را از ما درخواست می کنند.
معمــاری در بخش دیگری از این گفت وگو با اشــاره به تلفیق 
نیروهای پاســدار و بسیجی در یگان ویژه دریایی سپاه گفت: هیچ 
کسی انتظار کاری که حاج محمد ناظری کرد را نداشت. او نیروهایی 
را از بسیجیان سنین 14 تا 24 سال پذیرفت و با تمرین و آموزش 

مداوم نیروهایی از آنها ساخت که ناممکن ها را ممکن کردند. 
فرمانده یگان ویژه نیروی دریایی سپاه با بیان اینکه شهید ناظری 
بنیانگذار بســیاری از مراکز آموزشی جبهه مقاومت و نهضت های 
اسلامی با روشی کاربردی و نه کلاسیک بود، گفت: به یاد دارم یکی 
از فرماندهان ارتشــی جبهه مقاومت که با نیروهایش برای آموزش 
به جزیره آمده بود، دیدگاه عجیبی داشت و نیروهایش به شدت از 
او می ترسیدند. اولین کار حاجی این بود که به آن فرمانده آموزش 
فرماندهی داد و گفت که تو باید روی فکر، ذهن و قلب این نیروها 

کار کنی تا برای تو بجنگند.
معماری در پایان با اشاره به تیپ شدن یگان ویژه دریایی گفت: 
کارهای مقدماتی آن انجام و برنامه ریزی و طرحش تدوین شــده 
است و الان در مرحله سلسله مراتب، روند خود را طی می کند. در 
صورتی که این کار انجام شود استعداد سازمانی ما بیشتر می شود. 
ما الان هم یک یگان مستقل هستیم و هر جایی که نیروی دریایی 

تشخیص دهد هر مأموریتی را تحت هر شرایطی می پذیریم.

۲۰نمایندهمجلسدرنامهایازعلیمطهری
بههیئتنظارتبررفتارنمایندگانشکایتکرده
وبرکناریویراازسمتنایبرئیسیمجلسبه
دلیلاظهاراتاخیرویدرحمایتازمنافقینرا

خواستارشدند.
این نمایندگان در نامه خود به هیئت نظارت بر رفتار 
نمایندگان تأکید کردند: علی مطهری به  علت مواضع و 
اظهارنظرهای اخیر نباید در کرسی نیابت ریاست مجلس 

شورای اسلامی باقی بماند.
محسن کوهکن نماینده مردم لنجان نیز طی تذکری 
در جلسه علنی دیروز گفت: انتظار ما از دوستانی که به 
آنها برای عضویت در هیئت رئیسه مجلس رای داده ایم 
این اســت که در نطق ها و نوشته هایشان به چند مسئله 

توجه کنند. 
وی گفــت:  آقای مطهری خواهش من از شــما این 
است تا زمانی که به عنوان نایب  رئیس مجلس در خانه 
ملت تشریف دارید از هر گونه نطق یا نامه  حاشیه ساز در 
شرایط فعلی که مشکلات اولیه مردم ما بیکاری فرزندان ، 

تبعیض ها و مشکلات اقتصادی است، دوری گزینید. 
کوهکن ادامه داد: زیبنده نیست اعضای هیئت رئیسه 
نامه ای بنویسند و یا حرفی را بگویند که خوراک تبلیغاتی 
برای بیگانگان فراهم کند. چنین موضوعی انتظار ما است.
وی با اشــاره به هفته دولت خاطرنشان کرد: در این 
هفته رئیس جمهور و نخست وزیر کشور به دست منافقان 
به شــهادت رســیدند. حال در چنین وضعیتی ما نباید 
مطالبی بگوییم یا نامه ای بنویسیم که اذهان عمومی را از 
مسئله اصلی که پرداختن به خدمات دولت است، دور کند.
این نماینده مجلس گفت : منافقین در این کشور ده ها 
هزار نفر را به شــهادت رساندند و این موضوع سیاسی و 
گروهی نیست. به همین دلیل ما نباید مطالبی را بگوییم 
که به نوعی دیگران از آن برداشت کنند تا مسائل آن طور 

که مدنظر امام خمینی بود ، مطرح نشود.
علــی مطهری که در غیاب علی لاریجانی ریاســت 
بخشــی از صحن علنی خانه ملت را بر عهده داشت ، در 
پاسخ به تذکر کوهکن گفت : ممکن است در اداره جلسه 

ملاحظاتی باشد اما هر نماینده در هر جایی می تواند نظر 
خودش را بگوید؛ بحث ما هم در این زمینه این است که 
توضیح داده شــود و توضیح دادن کار لازمی است و این 

به معنای حمایت از منافقان نیست!
گفتنی اســت برخی نمایندگان از جمله محمدعلی 
پورمختــار نماینده مردم کبودرآهنــگ هنگام اعتراض 
کوهکن به توضیحات مطهری با بالا گرفتن دست خود ،  

در چند نوبت فریاد »مرگ بر منافق« سر دادند . 
جواد کریمی قدوســی نماینده مردم مشــهد نیز با 
حضور مقابل جایگاه هیئت رئیســه بــه اظهارات علی 

مطهری انتقاد کرد.
مخالفتنمایندگانبافوریتطرحبرگزاری

علنیدادگاههایجرائماقتصادی
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در نشست علنی 
دیروز یک  فوریت طــرح الحاق یک تبصره به ماده 353 
قانون آیین دادرســی کیفری در خصوص اجرای علنی 
دادرســی درباره جرائم اقتصادی را مورد بحث و بررسی 

قرار داده و با آن مخالفت کردند.
وکلای ملــت با 100 رأی موافق، 38 رأی مخالف و 
10 رأی ممتنــع از 218 نماینده حاضر در صحن علنی، 

با یک  فوریت طرح مذکور مخالفت کردند.
ایــن طرح به صورت عادی در دســتور کار مجلس 

قرار می گیرد.
گفتنی اســت در جریان بررســی فوریت این طرح 
محمــد دهقان نماینده مردم طرقبه و چناران با اشــاره 
به نظر قوه قضائیه دربــاره اصلاح قانون جهت برگزاری 
علنی دادگاه پرونده های مفاسد اقتصادی گفت: برگزاری 
غیرعلنی این دادگاه ها موجب خدشــه دار شدن اعتماد 

مردم به نظام می شود.
محمدجــواد کولیوند نماینده مــردم کرج و رئیس 
کمیسیون امور شــوراهای مجلس نیز طی سخنانی به 
عنوان موافق یک فوریت طرح الحاق یک تبصره به ماده 
353 قانون آیین دادرســی کیفری در خصوص اجرای 
علنی دادرســی درباره جرایم اقتصادی با تأکید بر اینکه 
اعتماد مردم به نظام نباید خدشــه دار شود، گفت: باید 

هزینه فســاد اقتصادی در کشور را بسیار بالا ببریم تا از 
وقوع آن پیشگیری کنیم.

نادر قاضی پور نماینــده مردم ارومیه نیز با تأکید بر 
اینکه مشــکل امروز کشــور کمبود قانون نیست، بلکه 
عدم اجرای قوانین است، گفت: اجرای قانون علنی شدن 
دادگاه های جرایم اقتصادی جز آبروریزی برای خانواده های 

متدین، نتیجه ای نخواهد داشت!
مصوباتنمایندگان

نمایندگان مجلس در جلســه علنــی دیروز لایحه 
موافقتنامــه انتقال محکومان بــه حبس بین جمهوری 
اسلامی ایران و جمهوری ارمنستان را مورد بحث و بررسی 

قرار داده و به تصویب رساندند.
همچنین با رای مجلسی ها لایحه معاهده بین ایران 
و جمهوری خلق چیــن در زمینه معاضدت حقوقی در 

موضوعات کیفری تصویب شد.
خبر دیگر این که نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
با بررسی تقاضای جمعی از نمایندگان جهت لغو بررسی 
لایحه حمایــت از حقوق معلولان، طبق اصل 85 قانون 

اساسی در کمیسیون تخصصی موافقت کردند.
بر این اساس، نمایندگان مجلس با 131 رأی موافق ، 
19 موافق و 6 رأی ممتنع از مجموع 215 نماینده حاضر 
در مجلس به لغو بررســی این لایحه طبق اصل 85 رأی 
دادند که طبق آن این لایحه در دســتور کمیسیون های 
تخصصی قرار گرفته و پس از بررســی جهت تصویب به 

صحن علنی می آید.
نمایندگان در ادامه جلســه علنی دیــروز با لایحه 
موافقتنامــه انتقال محکومان بــه حبس بین جمهوری 

اسلامی ایران و جمهوری قرقیزستان موافقت کردند.
مجلســی ها همچنیــن در مصوبه ای مقــرر کردند 
حســاب های بانکی اعضای هیئت مدیره شــرکت های 

متخلف با حکم قضایی مسدود شوند.
انتخاباعضایهیئتعالیگزینش

در ادامه جلســه علنی دیروز ســیدحمزه امینی و 
ضیــاءالله عزازی با رای نماینــدگان مجلس به عضویت 

هیئت عالی گزینش در آمدند.

همچنین »قاســم میرزایی نکــو« و »پروانه مافی« 
نمایندگان دماوند و تهران با رأی نمایندگان مجلس در 
صحن علنی پارلمان عضو کمیســیون ماده 10 احزاب 

شدند.
»مصطفی ذوالقدر« و »اردشــیر نوریان« نیز با رای 
مجلســی ها عضو کمیته اجرا ، پیگیری و هماهنگی های 
لازم جهت حمایت از انقلاب اسلامی مردم فلسطین شدند.
خبر دیگر این که با رای نمایندگان »محمدابراهیم 
رضایــی« و »مصطفی کواکبیان«  عضو دبیرخانه دائمی 

کنفرانس های بین المللی فلسطین شدند.
کلیدخوردنتحقیقوتفحصازشهرداری

درمجلس
خبر دیگر این که تحقیق و تفحص از شهرداری تهران 

در مجلس شورای اسلامی کلید خورد.
این تحقیق و تفحص بر روی ســه محور مجوزهای 
ساخت و ساز ، انتصابات و واگذاری املاک به برخی اعضای 

شورای شهر متمرکز خواهد بود. 
بــه گزارش فارس، طراحان تحقیق و تفحص در این 
مرحله خواهان اطلاعاتی از ســازمان بازرسی کل کشور 
شده اند که در صورت اثبات تخلفات بنا دارند تقاضای آن 

را تقدیم هیئت رئیسه کنند.
نطقهاوتذکراتنمایندگان

جهانبخش محبی نیا عضو هیئت رئیسه کمیسیون 
برنامه مجلس در نطق میان دستور خود با انتقاد از آمار 
بالای بیکاری در کشور گفت: در جدول 17 بودجه، نزدیک 
به 50 موسسه غیردولتی میلیاردها تومان پول این ملت 

را دریافت می کنند و نظارتی بر آن نیست.
حشمت الله فلاحت پیشه عضو کمیسیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجی مجلس نیز با انتقــاد از وجود رانت 
در اقتصــاد ایران ، گفت: فیش هــای نجومی تنها بخش 
کوچکی از غارت بیت المال در کوران فسادها و تبانی های 

مدیریتی است.
همچنیــن تعداد 40 نفر از نمایندگان در تذکری به 
وزیر صنعت خواســتار توضیح علت عدم مسائل زیست 
محیطی که خلاف اصل پنجاهم قانون اساسی است شدند.

نمایندگان خواستار بركناری علی مطهری
از نایب رئیسی مجلس شدند

گزارشخبریتحلیلیکیهان

رسانه های دولتی و زنجیره ای
دغدغه ها و انتقادات جدی مراجع را سانسور كردند

بقیهازصفحه۲
وی با اشاره به مسئله قاچاق به عنوان مسئله ای که بلای اقتصاد 
کشور شده است ، ادامه داد: در برخی از جراید می بینیم که خود 
دادستان کل کشور اعلام می کند روزانه کانتینرهای زیادی بدون 
بازرســی وارد کشور می شود که پیدا است این مسئله چه بلایی 
بر ســر اقتصاد می آورد؛ من تصور می کنم برای پیشرفت در این 
مســئله راه مهم روشن کردن افکار عمومی است به این صورت 

که تخلف کاران در این امر افشا شوند.
وجدانکاریپیدانشدهاست

وی عنوان کرد: نکته سوم در صنایع بالا نبودن کیفیت ها است 
که مهمترین دلیلی است که خیلی ها به دنبال جنس های خارجی 
می روند؛ به عقیده من در بین مســئولان هنوز وجدان کاری در 
این مســئله پیدا نشده است که برخود لازم بدانند کیفیت ها را 
بالا ببرند و تا کیفیت بالا نــرود نمی توانیم جلوی ورود اجناس 

خارجی را بگیریم.
آیت الله مکارم شیرازی با اشاره به این که هنوز مشکل یارانه 
افراد ثروتمند حل نشــده است ، ابراز داشت : یارانه پول هنگفتی 
است که نصف آن هم می تواند اقتصاد کشور را نجات دهد بنابراین 
باید با معیار های مشخص و با شجاعت و بدون ملاحظات سیاسی 
افراد غیرنیازمند حذف شــوند و اگر خطایی هم پیش آمد قابل 

اصلاح است.
وی ابراز نگرانی کرد: مشکل بیکاری هنوز عده  زیادی از جوانان 
را رنج می دهد و آمار مختلفی در مورد آن مطرح می شــود ولی 
این که جوانان تحصیل کرده بیکار زیاد هستند شکی نیست و ما 
وقتی به اوج اقتصاد ســالم می رسیم که جوان وقتی به دانشگاه 
رفت فکر کار او را برای بعد از دانشــگاه کرده باشیم؛ دانشجوی 
زیاد فارغ التحصیل افتخار نیســت بلکه افتخار این است که یک 

محصول قابل مصرف باشد.
این مرجع تقلید از رئیس جمهور خواست از انتقادات ناراحت 
نشود و همچنین خطاب به مسئولان کشور تاکید کرد که مشکلات 

با حرف زدن حل نخواهد شد و باید به فکر علاج و درمان بود.
نامهمحرمانهجامعهمدرسینبهرئیسجمهور

گفتنی اســت جامعه مدرسین حوزه علمیه قم چندی پیش 
با ارســال نامه محرمانه ای به رئیس جمهور از برخی رویکردهای 

فرهنگی و سیاسی دولت یازدهم انتقاد کرد.
در این زمینه یکی از اعضای برجســته جامعه مدرســین در 
گفت  وگو با فارس، با تأکید بر اینکه این نامه به طور محرمانه برای 
رئیس جمهور ارسال شده است، تصریح کرده بود : این نامه اکنون 

محرمانه است و چنانچه دولت اقدامی نکند، علنی خواهد شد.
هر چند برخی رســانه های نزدیک به دولت تلاش داشتند تا 
اصل این نامه را تکذیب کنند ولی آیت الله حسن ممدوحی عضو 
جامعه مدرســین حوزه علمیه قــم در گفت و گو با فارس،  تاکید 
کرد: جامعه مدرســین حوزه علمیه قم مواردی را در قالب یک 

نامه رسمی به دولت ارسال کرده است.

ســخنگویقوهقضاییهگفت:اصلدستگیری
یکعاملنفوذیدرتیمهستهایدرستاست،وی
تحتتعقیبقرارداشــتوبعدازچندروزباقرار

وثیقهآزادشد!
به گزارش فارس، غلامحسین محسنی اژه ای در یکصد و 
یکمین نشست خبری خود در هفته دولت با اصحاب رسانه 
با اشــاره به جنایات منافقین اظهار داشت: اگر داعش نبود 
چه بسا مشکل بود جنایات سازمان منافقین را بازگو کنیم 
و شاید نسل امروز باور نمی کرد طرفداران این گروهک چه 

جنایاتی را انجام می دهند.
وی افزود: منافقین افرادی بودند که خرمن کشاورزان را 
به آتش می کشیدند، اموال عمومی و اموال مردم را تخریب 
و در مساجد، حسینیه ها و نمازهای جمعه مردم نمازگزار را 

با وسایل انفجاری به خاک و خون می کشیدند.
اژه ای ادامــه داد: منافقیــن افرادی بودند که بر خلاف 
قوانیــن بین الملل و عــادی در زمانی کــه رژیم صدام به 
ایران حمله کرد و مردم را به خاک و خون کشــید آنها با 
دشمن همدست شدند و از هیچ کمکی به رژیم بعثی عراق 

خودداری نکردند.
وی گفــت: متاســفانه امروز افــرادی در مقام تطهیر 
منافقین هســتند اما نسل امروز جنایات آنها را از آن زمان 

تا امروز نمی پذیرد.
محسنی اژه ای در خصوص فایل منتشر شده منتظری 
و نامــه مطهری به پورمحمدی در مورد اعدام های ســال 
69، گفــت: ما اینجا در مورد نامه ای که فردی به فرد دیگر 
می زند صحبت نمی کنیم اما اگر در مورد اصل موضوع سؤال 
می کنید باید بگوییم امام بزرگوار ما آنچنان مقید به موازین 
بودند که همه دوست و دشمن می دانستند امام کوچک ترین 

تخطی از موازین اسلامی نمی کنند.
وی افزود: همه فقها بدون استثنا قبول دارند که اگر یک 
گروهی علیه یک حکومت رســمی قیام کرد و مرکزیت آن 
باقی بود و به تجاوزات علیه آن حکومت ادامه داد تکلیفشان 
روشن است که باید مجازات شوند و اینکه چگونه آن فایل 
صوتی پخش شده مراجع ذی ربط در حال بررسی هستند.

سخنگوی قوه قضاییه با اشاره به خاطره ای گفت: سال 
65 یکی از قتل هایی که گروه مهدی هاشــمی انجام داده 
بود این بود که یک پدر و پسر را کشته و جسد آنان را در 

یک گودال پنهان کرده بود.
وی افزود: آن زمان پرونده ای تشکیل شد که کار قضایی 
آن را من انجام می دادم و دادیار پرونده بودم. زمانی که آنها 
بــه قتل اعتراف کردند رفتیم و جنازه ها را بیرون آوردیم و 
نکتــه جالب این بود که این جنازه ها هنوز به طور کامل از 
هم نپاشــیده بود؛ آن موقع گوشــه ای از آن تصاویر هم در 

تلویزیون پخش شد.
اژه ای ادامــه داد: همان زمان آقایی که در فایل صوتی 
حــرف زده معترض بود که چرا به مردم گفته ایم و فیلم را 
نشان داده ایم. گفتم یک پدر و پسر را کشتند در حالی که 
قرار نبود پســر کشته شود اما چون دیدند همراه پدر است 
و ممکن است لو بروند او را هم کشته اند. اما ایشان معتقد 

بود که نباید به مردم گفته می شد.
کشف1۸تنانواعموادمخدردرمردادماه

وی با اشــاره به کشــف 18 تن انواع مــواد مخدر در 
مرداد ماه تصریح کرد: در بین این کشفیات 471 کیلوگرم 
هروئین، 532 کیلوگرم مرفین، مقداری شیشه و مابقی آن 

حشیش و تریاک بود.
محسنی اژه ای با اشــاره به ضربه هایی که قاچاقچیان 
به کشــور می زنند، اظهار داشــت: براساس آنچه در قانون 
پیش بینی شده است، حتی در موضوع قاچاق کالا نیز بحث 

اعدام وجود دارد.
سخنگوی قوه قضاییه از دســتگیری 9 نفر از کسانی 
که با جعل عنوان و مدرک ســر مردم کلاه می گذارند خبر 
داد و اظهار داشت: برخی افرادی که در قوه قضاییه پرونده 
دارند فریب برخی افراد که جعل عنوان می کنند را خورده 
و دستگاه ها را بدنام و مردم را به زحمت می اندازند لذا مردم 

فریب این افراد را نخورند.
اژه ای تصریح کرد: متأســفانه برخی از افراد شــیاد در 
حاشــیه برخی مراسم ها با مسئولان و شخصیت های نظام 
عکــس می گیرند و با همان تصاویر اقــدام به فریب مردم 

می کنند که این موضوع هوشیاری مردم را می طلبد.

اژهایخبرداد

عامل نفوذی در تیم هسته ای با قرار وثیقه آزاد است!

دادستانهادرامحایکالایقاچاق
مضایقهنکنند

اژه ای افزود: دادســتان های تهران و ســایر استان ها از 
امحــای کالاهای قاچاق نگران نباشــند و مضایقه نکنند؛ 
نگویند این ماشین لوکس است و می خواهیم عودت دهیم، 

مگر کالای قاچاق را می شود مسترد کرد؟!
وی ادامه داد: به تمام دادســتان های کشــور می گویم 
حامی شما هســتیم و قانون، کشور، مســئولان، دولت و 
مجلس حامی شــما هستند بنابراین کوتاهی نکنید و این 

مبارزه کمرنگ نشود.
اقدامضعیفدولت

برایبرخوردبامدیراننجومی
معــاون اول قوه قضاییه درخصــوص آخرین وضعیت 
بررسی فیش های حقوقی گفت: براساس آنچه که نقل شده 
دولت اظهار داشته که تا الان مجموعاً 15 نفر را عزل و یا جا 
به جا کرده و یا از آنها خواسته که استعفا دهند، همچنین 
یکی دیگــر از کارهای دولت این بود که مصوبه ای را برای 
تعدادی از مسئولان و مدیران بخشنامه کرد که حق ندارند 

بیشتر از یک سقف مجاز دریافتی داشته باشند.
محســنی اژه ای با بیان اینکه دولت گفته بود ســعی 
می کنیم کســانی را که متخلف هســتند و جرمی مرتکب 
شده اند به دستگاه قضایی معرفی کنیم، گفت: تا این لحظه 
یک مورد هم از سوی دولت به دستگاه قضایی معرفی نشده 
و گزارشی هم نیامده که کسی پولی را که به ناحق دریافت 

کرده بازگردانده باشد.
ســخنگوی قوه قضاییه تصریح کرد: حداقل برای من 
این سوال مطرح است که واقعاً 15 نفر بودند که حقوق غیر 
شرعی و غیر قانونی دریافت کرده بودند؟ من نمی گویم 15 
نفر بیشتر اســت یا کمتر، سئوال من این است که ملاک 
انتخــاب برای این 15 نفر چیســت؟ اگر ملاک فقط مبلغ 
بالا بوده که ما خبر داریم تعداد این افراد بیشتر است، اگر 
ملاک دریافت حق الجلسه یا وام های نسبتاً سنگین با بهره 

یک درصد بوده که باز هم تعداد بیشتر از 15 نفر است.
وی گفت: اگر هیچ کدام از اینها ملاک نبوده بیان کنند تا من 
که امروز مسئول جزئی در این کشور هستم برایم شفاف سازی 

شود چرا که تا الان چیزی برای من روشن نشده است.
قوهقضاییههمکارویژهاینکردهاست!

اژه ای ادامه داد: به نظر من قوه قضاییه هم در این موضوع 
شتابی را که باید داشته باشد نداشته و کار ویژه ای که باید 
انجام می شده صورت نگرفته است. قوه قضاییه اقدامی کرد 
و نامه ای به دســتگاه های مختلف نوشت که لیست افرادی 
که دریافت های بالا داشــتند را ارائه کند، برخی دستگاه ها 
گزارش هایی دادند اما دیدیم که مثلًا فلان فرد فیش حقوقی 
یک جا را داده در حالی که از سه جای دیگر حقوق می گیرد!
وی ادامه داد: به همین جهت سازمان بازرسی کل کشور 
وارد شد تا هم در مقام راستی آزمایی خود اظهاری ها برآید 

و هم اسناد و مدارک جدیدی به دست آورد.
اتمامحجتنهاییبادولت

ســخنگوی قوه قضاییه تاکید کرد: به نظرم می رســد 
فرصت کافی بوده و ما هم نامه نوشتیم که اگر کسانی فکر 
می کنند پول ناحق دریافت کرده اند آن را باز گردانند، بنابراین 
اگر دســتگاه قضایی وارد شد، عده ای را احضار کرد و گفت 
باید مجازات شــوند گله ای نشود و نگویند می خواستند با 

دولت یا یک جناح برخورد کنند.

اژه ای خاطرنشان کرد: به نظر من یک اتمام حجت کافی 
در بحث فیش های حقوقی صورت گرفته است.

وی درخصوص موضوع کنسرت ها اظهار داشت: مطلقاً 
با هنر و اســتفاده هنرمند مخالف نیستیم بلکه کل نظام، 

هنر را تشویق می کند.
اژه ای با اشاره به اینکه صدور مجوز کنسرت ها با وزارت 
ارشاد است و نیروی انتظامی و قوه قضاییه در این خصوص 
دخالت نمی کنند، خاطرنشان کرد: صدور مجوز به خودی 
خود مانع از ارتکاب جرایم بعدی نمی شــود اما مجوز دادن 
به عهده وزارت ارشاد است، آیا این کنسرت هایی که برگزار 
می شــود همه جا از آنها جلوگیری می شــود؟ پای نیروی 
انتظامی و قوه قضاییه به میان کدام یک از کنسرت ها می آید؟
معاون اول قوه قضاییه ادامه داد: اگر کنسرتی اجرا شد 
و زمان اجرا و پس از آن اقداماتی مبنی بر عدم رعایت نظم 
عمومی و برخلاف عفت عمومی واقع شد اینجا وظیفه نیروی 
انتظامی است که وارد شود. لذا در خصوص برگزاری کنسرت 
ها اگر چنانچه از مراجع رسمی و اطلاعاتی گزارشاتی مستند 
رسید که اگر این کنســرت برگزار شود اقدامات امنیتی و 
خلاف عفت عمومی به وقوع می پیوندد اینجا وظیفه نیروی 

انتظامی و قوه قضاییه است و عمل می کنند.
وی گفت: اگر فردی متعهد شــود و متضمن شــد که 
در کنســرتی هیچ اقدام علیه امنیت و عفت عمومی انجام 
نمی شــود کنسرت برگزار خواهد شد و اگر کسی متضمن 

نشود وظیفه ناجا و قوه قضاییه است که جلوگیری کند.
تاییدخبربازداشتعاملنفوذی

درتیمبرجام
محسنی اژه ای درخصوص وجود یک عامل نفوذی در تیم 
هسته ای اظهار داشت: اصل دستگیری درست است و تحت 

تعقیب قرار داشت و بعد از چند روز با قرار وثیقه آزاد شد.
سخنگوی قوه قضاییه با اشاره به آخرین وضعیت پرونده 
»ی.ر« گفت:  این پرونده در حال بررسی است و این فرد با 

یک قرار وثیقه سنگین در بازداشت به سر می برد.
وی در پاسخ به این سؤال که آیا تاکنون گزارشی در مورد 
قراردادهای نفتی جدید یا قدیمی به قوه قضاییه ارجاع شده 
است، یا نه، گفت: هنوز چیزی از سوی وزیر نفت به دستگاه 
قضا ارسال نشده اما در صورتی که وزیر نفت اطلاعاتی دارد 
که خلاف قانون صورت گرفته موظف است آن را به مراجع 

ذی ربط ارائه دهد.
تاییدخبراحضارمشاورهاشمیرفسنجانی

بهدادسرا
معاون اول قوه قضاییه در خصوص صحت خبر بازداشت 
فؤاد صادقی مشــاور رسانه ای هاشــمی رفسنجانی، اظهار 
داشــت: این فرد به دادســرا خواسته شــده و این موضوع 
صحت دارد اما اینکه بازداشت شده یا خیر را اطلاع ندارم.

وی افــزود: فرد مذکور قبلًا یک محکومیت داشــته و 
نمی دانم به خاطر جرم قبلی یا موضوع دیگری به دادســرا 

احضار شده است.
تکذیببررسیحجابپرستاران

دربیمارستان
 اژه ای در خصوص بررســی حجاب پرستاران با دستور 
دادستان تهران، خاطرنشان کرد: به طور کل این موضوع از 
سوی دادستان تکذیب شد، جلسه ای در خصوص عفاف و 
حجاب براساس مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگی برگزار 
و در آن جلسه گفته می شد برخی بیمارستان ها مبالغی را 

برای آرایش پرستاران در نظر می گیرند و در فیش آنها وجود 
داشته؛ کسی از دادستان خواست به این موضوع ورود کند 
که دادستان اعلام کرد باید وزارتخانه مربوطه برای بررسی 

این موضوع ورود کند.
ســخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی در خصوص 
اظهارات دادستان کل کشور مبنی بر خروج روزانه بیش از 
سه هزار و 850 کانتینر بدون بازرسی از گمرک بندرعباس، 
اظهار داشت: یک کانیتنر بارنامه دارد و دیده می شود؛ تمام 
نسخه های بانک و گمرک کنترل می شود و بازرسی صورت 
می گیــرد، حال اگر درون ایــن کالاها به عنوان مثال مواد 
مخدر جاســازی شده باشد گمرک بدون داشتن دستگاه و 

خبر نمی تواند اینها را کشف کند.
وی با تأکید بر اینکه لازم اســت در گمرک دســتگاه 
ایکس ری داشــته باشــیم تا برخی از این کانتینرها از نظر 
فنی بررسی شوند، خاطرنشان کرد: تمام گمرکات مجهز به 
سیســتم فنی نیست و احتمال اینکه کالای قاچاق در این 

کانتینرها باشد وجود دارد.
اژه ای گفت: نظارت فنی و دقیقی که بر تمام کانتینرها 
باشد، وجود ندارد و اکنون دولت در مقام تخصیص بودجه 

برای تهیه سیستم فنی در تمام گمرکات کشور است.
تحرکاتمهدیهاشمی
برایآزادیاززندان

سخنگوی قوه قضاییه در خصوص انتشار اخباری مبنی 
بر تحرکات خانواده مهدی هاشمی برای توقف اجرای حکم 
وی و درخواست اعاده دادرسی، گفت: به طور طبیعی کسانی 
که زندانی دارند تلاش می کنند زندانی خود را از زندان بیرون 
بیاورند، خانواده هاشمی اعاده دادرسی را مدتی پیش انجام 
داده اند که اگر به استناد آیین دادرسی باشد به دیوان عالی 
کشور می رود، اکنون هم این اعاده دادرسی به دیوان عالی 

رفته و دیوان پرونده را برای بررسی خواسته است.
وی افــزود: در قانون هفت مورد اســت که اگر یکی یا 
چند تا از آنها باشــد امکان اعاده دادرسی فراهم می  شود. 
یکی همین است که اگر کسی در زمان رسیدگی به پرونده 
مدرکی برای دفاع از خودش نداشته باشد و بعداً آن مدرک 

را به دست آورد.
اژه ای گفــت: در خصوص ایــن پرونده اینکه مدارکی 
ارائه شــده یا نه اطلاع ندارم اما همان موقع بحث سازمان 
بهینه ســازی سوخت مطرح بوده و هرآنچه می توانستند را 
گفته اند در مورد دیوان محاســبات اطلاع ندارم و نمی دانم 
مدارکی که استفاده شده چه چیزی است و یا به چه بندی 

استناد کردند. اگر مدرک تکراری باشد قابل قبول نیست.
وی با اشاره به خبر واگذاری املاک میلیاردی به مدیران 
شورای شهر و شهرداری آن هم با تخفیفات خاص گفت: اگر 
تخلفی احراز شــود برای دستگاهی که تخلف کرده ارجاع 
می شــود. اما اگر جرم واقع شــده باشد گزارش به دستگاه 
قضایی می رسد. سخنگوی قوه قضاییه گفت: در مورد این 
موضوع هنوز گزارش رسمی سازمان بازرسی ارسال نشده و 
هنوز گزارش نهایی نیامده فقط این گزارش را به شهرداری 
ارسال کردند و گفتند حرف و دفاع شما چیست که تا قبل 
از ظهر که پرسیدم گفتند هنوز جواب شهرداری نیامده است.

هنوزهمهوزرالیستاموالخودرا
اعلامنکردهاند

محسنی اژه ای در مورد صحت اینکه برخی از مسئولان 
دولت یازدهم اموال خود را اعلام نکردند، گفت: در این دولت 
دو نفر از وزرا لیست کامل اموال خود را نداده اند و متأسفانه 

با گذشت سه سال هنوز این لیست کامل نشده است.
وی افزود: امیدواریم قبل از اینکه دوره شــان به پایان 
برسد لیست را کامل کنند چرا که باید یک لیستی هم در 

زمان پایان دوره بدهند.
معاون اول قوه قضاییه در مورد پرونده بانک ملت و اقدام 
قوه قضاییه در مورد فردی به نام مالامیری که گفته می شود 
سه هزار و 700 میلیون وام گرفته و معوقه اش به اندازه وام 
شده است، گفت: قبلًا چهار نفر بازداشت بودند که یک نفر 

دیگر هم به تازگی بازداشت شد.
وی ادامه داد: اقدام سوء دیگری که صورت گرفته این 
اســت که 420 میلیارد وجوهی که ایــن افراد برده بودند 
توقیف شــده و در حال حاضر در اختیار اســت. من بارها 
گفته ام که اگر این افراد برگردند به نفعشــان است تا اینکه 

غیابی محاکمه شوند.

آیت الله خاتمی: اگر مدیر نجومی ذخیره نظام است
 چرا عزلش کردید؟

عضومجلسخبرگانرهبریکمترینفساددرنظاماداری
راغیرقابلتحملدانستوگفت:»بازنشستهایحقوق3۰
سالشبهاندازهیکماهحقوقفلانمدیرنمیشود،آنوقت
مســئولدیگریمیگویدفلانیذخیرهنظاماست،پساگر

ذخیرهنظامبودچراعزلشکردید؟«
 آیت الله ســید احمد خاتمی صبح دیروز در همایش روز بسیج 
قشر کارمندی که در تالار برق کرمان برگزار شد با گرامیداشت این 
روز و با اعلام اینکه عدالت محوری و مبارزه با تبعیض یادگار شهیدان 
است و این ارزش باید حفظ شود، گفت: »بازنشسته ای می گوید »30 
ســال حقوقم را بگیرم به اندازه یک ماه حقوق فلان مدیر نمی شود« 
آن وقت مســئول دیگری می گوید »فلانی ذخیره نظام است« پس 

اگر ذخیره نظام بود چرا عزلش کردید؟«
آیت الله خاتمی بیان کرد: »انتظار ما این اســت که اقدام ها قاطع 
و گزارش آن به مردم داده شــود و بررسی شود که روی چه حسابی 

این حقوق ها گرفته شده و متخلفان مجازات شوند.«
به گزارش تســنیم، نماینده مردم کرمــان در مجلس خبرگان 
رهبری با تذکر اینکه یک کارگزار دولت در نظام اسلامی باید مردم 
را ارباب خود بداند، گفت: »گره گشایی از کار مردم ثوابش از زیارت 

سیدالشهدا)ع( هم بالاتر است.«
آیت الله خاتمی تصریح کرد: »شهید بهشتی مهم ترین عامل سقوط 
رژیم شاه را فساد نظام اداری می بیند و امروز نیز باید نظام اداری سالم 
و با تأسی از سیره شهدا کار کند.کمترین فساد در نظام اداری قابل 
تحمل نیست زیرا کمترین فساد به بزرگترین هم تبدیل می شود.«
علاوهبرحرامخواران،نوبختنیزبایدتعقیبشود

احمد توکلی نماینده سابق مجلس شورای اسلامی و رئیس مرکز 
دیده بان شفافیت و عدالت، در کانال تلگرامی خود نوشت: »روز دوم 
شــهریور در جلسه شورای انقلاب فرهنگی، آقای نوبخت حرف های 
نادرست خود در مراسم معارفه رئیس جدید صندوق توسعه درباره 

ذخایر انقلاب و امانت داران بزرگ را به زبان دیگری تکرار کرد.« 
توکلی در ادامه یادداشتش با توجه به ماده 74 قانون که در آن 
کلیه دســتگاه های اجرایی مکلف شده اند برای هر پرداخت جدید، 
تایید شورای حقوق و دستمزد و سپس تایید رئیس جمهور را اخذ 

نمایند، نوشته است: 
»بنا بر گزارش رسمی مرکز پژوهش های مجلس، شورای حقوق و 
دستمزد از آغاز به کار دولت فعلی تا ماه های اخیر، سه سال متوالی، 

تشکیل نشده بود؛ بنابراین:
موافقــت  نجومــی  دریافت هــای  مــوارد  از  1-هیچ یــک 
را  رئیس جمهــور  تأییــد  و  دســتمزد  و  حقــوق  شــورای 
 نداشــته اند، پــس همه آن هــا غیرقانونی و نامشــروع هســتند.

2-مسئولیت این حرام خواری علاوه بر وزرا و رؤسای دستگاه ها، به عهده 
آقای نوبخت هم قرار دارد؛ زیرا چه  کاری به خلاف قانون انجام شود و 
 چه وظیفه ای قانونی ایفا نگردد، در هردو صورت قانون نقض شده است.
اگر آقای نوبخــت در انجام وظیفه قانونی خویش اهمال نمی کرد و 
شــورای حقوق و دستمزد مرتباً تشکیل می شد آیا این بی شرمی ها 

رخ می داد؟«

دبیرخانهمجلسخبرگان:
تصمیم امام)ره( درباره منافقین خائن  و خونریز 

انقلابی و دوراندیشانه بود
مجلسخبرگانرهبریدرپیانتشــارفایلصوتی
منتظری،ضمناینکهآنرااقدامچالشبرانگیزیدانست
کهبهدنبــالاحیایمنافقینانجامشــده،دربیانیهای
آوردهاست:درکتصمیمانقلابیودوراندیشانهامام)ره(
بامنافقینخائنوخونریزبرایبرخیدشــواراست.این

شیطنتوتجاهلهادرحقدوحسدازامام)ره(است.
دبیرخانه مجلس خبرگان رهبری بــا صدور بیانیه ای ضمن 
محکوم کردن جنایــات گروهک پلید منافقین در ایران و عراق، 
اقدام سرسپردگان به این گروهک در انتشار نوار صوتی  منتظری 
را تقبیح و آن را همانا آب به آســیاب دشــمن ریختن دانست و 
اعلام کرد: منافقین با آن جنایات و از هم پاشــیدگی تشکیلاتی 
در آســتانه اضمحلال کاملند و با این گونه تلاش های مذبوحانه 
برای لکه دارکردن ســاحت حضرت امام رضوان الله تعالی علیه و 
نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران راه به جایی نبرده و ذره ای 

از اعتقاد راسخ ملت معتقد کاسته نمی شود.
در بخشی از این بیانیه آمده است: »فیِ قُلُوبهِِمْ مَرَضٌ فَزَادَهُمُ 
الَلهّ مَرَضًا وَلهَُمْ عَذَابٌ ألَیِمٌ بمَِا کَانوُا یکْذِبوُنَ«در دلهای آنان یک نوع 
بیماری است؛ خداوند بر بیماری آنان افزوده و به خاطر دروغهایی 
که می گفتند، عذاب دردناکی در انتظار آنهاست. چندی است که در 
فضای رسانه ای سیاسی و پایگاه های خبری، نوار صوتی منتسب به 
آقای منتظری با تحلیل های گوناگون دست به دست می  شود که 
مشحون به اغلاط و تحریف ها و نبش قبری چالش برانگیز پس از 

شکست منافقین خائن در عملیات مرصاد است.
این بیانیه افزوده است: شاید برای عده ای درک تصمیم انقلابی، 
عمیق و دوراندیشــانه امام خمینی )ره( در برخورد با منافقین و 
محاکمه سران و برخی اعضای آن دشوار باشد. امام به موقع چشم 
فتنه ای را کور نمود که با جنایاتی بدتر از داعش، دستش آغشته 
به خون ملت بود و خانواده های زیادی را داغدار اقدامات سبعانه 
خویش نمود. اما این شیطنت ها و تجاهل ها در حقد و حسد نسبت 

به امام قابل ارزیابی است.
در این بیانیه آمده است: مگر نه این است که منافقین کوردل 
که جنایت ها و خیانت هایشان به این آب و خاک بر کسی پوشیده 
نیســت با حمایت های گوناگون استکبار و کشورهای مرتجع هر 
از گاهی به دنبال احیاء وجود خبیث و فاسدشــان بوده و روزی 
در پاریس و روزی دیگر به عنوان مهمان ویژه پادشــاه جنایتکار 
سعودی برای انجام مناسک حج و روزی با انتشار اخباری تقطیع 
شده علیه نظام و رهبری، عرض اندام می کنند که »یخَادِعُونَ الَلهّ 
وَالذَِّینَ آمَنُوا وَمَا یخْدَعُونَ إلَِاّ أنَفُْسَــهُمْ وَمَا یشْعُرُونَ« می خواهند 
خدا و مؤمنان را فریب دهند؛ در حالی که جز خودشان را فریب 

نمی دهند؛ )اما( نمی فهمند.
مجلس خبرگان در بیانیه خود آورده است: کدام انسان منصف 
و وجدان بیداری است که تصدیق نکند این جانیان یاغی و باغی 
چگونه عزیزان و سرمایه های این انقلاب پابرهنه ها، همچون شهید 
مظلوم بهشــتی و رجایی و باهنر که اکنون در هفته دولت و در 
آســتانه شهادتشان هستیم را به خاک و خون کشیده و بیش از 
هفده هزار نفر از مردم بی دفاع را نیز شــهید کردند. بدیهی است 
اگر با آنها مقابله جدی نمی شــد برای سرکوب نفس سرکششان 
چه جنایت های بیشتری که در حق این مردم انقلابی نمی کردند.
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